
€ 

Gemeente 

£ 

Pp 

Drechterland 

Verslag vergadering 

Presidium Drechterland d.d. 24 oktober 2022 

Aanwezig: (CDA), (SPD), (PDL), 

me: (VVD), (GBD) 

A 

) 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

M. 

Pijl (voorzitter) 

en J.N.M. Commandeur 

(griffier 

1. 

Opening 

De voorzitter 

opent 

de 

vergadering 

en heet eenieder welkom. 

2. 

Verslag vergadering 

27 

september 

2022; 

Het 

verslag 

wordt 

overeenkomstig 

de 

notulering vastgesteld. 

3. 

Ingekomen 

stukken en 

mededelingen; 

a. 

Mededeling 
start 

procedure aanbesteding accountant; 

De voorzitter van de Auditcommissie 

geeft 

aan dat 

onlangs 

is 
gestart 

met een 

aanbestedingstraject 

om een nieuwe accountant te werven met 

ingang 

van de controle van 

het 

boekjaar 

2023. De accountant wordt 

gezamenlijk 

aanbesteed door de drie SED- 

gemeenten, 
de 

gr. 
SED, 

de 

gr. 

RSW en de 

gr. 

ABWF. Dit 

aanbestedingstraject 

wordt 

begeleid 

door een 

selectiecommissie, 
bestaande uit één raadslid 

per gemeente, 

de controller 

en 

vertegenwoordigers 

van de 

afdeling 

Financiën en 

Inkoop. 

Namens onze raad zit 

DR. 
tevens lid van de 

auditcommissie, 
in deze commissie. 

De drie auditcommissies en 

griffiers zijn aanwezig geweest bij 

de 

formulering 

van het 

Programma 

van Eisen en de te hanteren 

aanbestedingscriteria. 

Het 

ligt 

in de 

bedoeling 

dat 

de raad in de 

vergadering 

van 19 december a.s. het 

Programma 

van Eisen vaststelt. 

Vervolgens 

zal in de 

loop 

van 

volgend jaar (vóór 

het 

zomerreces) 

een voorstel 

volgen, 

waarin de accountant voor een 

periode 

van een aantal 

jaren (3 jaar 

met een 

optie 

van 

nog 

eens 3 

jaar 

en 2 

jaar) 

zal worden benoemd. 

Het 

presidium 
neemt 

dit voor 

kennisgeving 

aan. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

b. Verzoek consulterende RTG 

Beleidsplan Jeugd op 

29 nov 

2023; actualisering 

overzicht 

themabijeenkomsten; 

De 

griffier wijst op 

het verzoek een consulterende RTG te houden t.b.v. het nieuwe 

beleidsplan Jeugd. Aanvankelijk lag 

het in de 

bedoeling 

deze 

op 

29 november a.s. te 

houden, 
maar 

recent 
is de 

mededeling 

binnen 

gekomen 

dat toch 
wat 

meer 

voorbereidingstijd 

benodigd 

is. Nu wordt naar de maand februari 2023 

gekeken 

voor een extra consulterende 

RTG. Het 

presidium 

stemt hiermee in 

principe 

in. Een exacte datum 

volgt nog. 

De 

griffier 

trekt 

nog 

na of die consulterende RTG m.b.t. het 

Beleidsplan Jeugd 

hetzelfde 

onderwerp 

behelst als 

genoemd 

in de 

Termijnkalender 

in december 

(Regionaal 

Beleidskader 

Jeugd). 

(Noot griffier: nee, 
dat 

zijn 

twee verschillende 

onderwerpen, 

in de 

Termijnkalender bij 

december 
staat 

het 

Regionaal 

Beleidskader 

Jeugd 

vermeld en de consulterende RTG in 

februari 2023 heeft 

betrekking op 

het lokale 

Beleidsplan Jeugd. 

Dus het betreft twee 

verschillende 

onderwerpen, waarbij 

het lokale 

Beleidsplan Jeugd op 

onderdelen wel een 

uitwerking 

kan betreffen van 

datgene 

dat ook in 

regionaal 

verband 

gezamenlijk 

is 

c.q. 

wordt 

afgesproken). 

Voorts wordt 

nog gewezen op 

een 

bijeenkomst (Worldcafé Doorontwikkeling regionale 

samenwerking) 

van 

TwijnstraGuddde op 

30 november a.s. in de raadzaal van Medemblik. 

Daarnaast vindt er 

nog 

een 

bijeenkomst plaats 

met raad en 

fractievertegenwoordigers 

in de 

vorm van een 

kookworkshop op vrijdag 

2 december a.s. in de 

namiddag/avond, waarbij 

de 

onderlinge verbinding 
tussen 

raads- 

(en college-)leden 

centraal 
staat. 

Aanmelding verplicht. 

Het 

presidium 

stemt in 

principe 

in met de 

voorgestelde 

mutaties. 



c. 

Voorgestelde werkwijze behandeling Programmabegroting 

2023 en 1° 

begrotingswijziging 

2023 

(CUP); 

De voorzitter deelt de 

werkwijze mee, 
waaronder de 

integrale behandeling 

van de 

Programmabegroting 

en de 1° 

wijziging (incl. CUP), 

de 1° 

termijn 

en de 

voorgestelde 

spreektijd 

van 15 
minuten, 

de 

pauze (maaltijd), 

de 2° 

termijn 

en de 

besluitvorming. 

Het 

presidium 

deelt mee hiermee te kunnen instemmen. 

d. Stand van zaken selectie nieuwe 

griffier; 

De voorzitter van de 

Werkgeverscommissie 

Griffie deelt mee 

gevorderd 

te 

zijn 

in de 

procedure 

m.b.t. het aantrekken van een nieuwe 

griffier. 

Van de 11 

ingekomen 

reacties 

zijn 

een 7-tal 

geschikt 

bevonden voor een 

gesprek. 

Hiervan 

zijn 

een 5-tal kandidaten 

uitgenodigd 

en hebben met 2 

personen 

een tweede 

gesprek plaatsgevonden. 

Van die 2 

personen 

heeft 1 

kandidaat de unanieme voorkeur van de selectiecommissie. Hiermee vindt 

nog 

nader 

overleg plaats. 

Het 

ligt 

in de 

verwachting 

dat 

per 

1 

januari 

a.s. de nieuwe kandidaat 

benoemd kan worden. Dit moet dan 

plaatsvinden 

in de raad van 19 december a.s. 

Zodra de definitieve keuze is 

gemaakt krijgt 

het 

presidium 

hiervan bericht. 

Het 

presidium 

neemt de informatie voor 

kennisgeving 

aan. 

4. 

Conceptagenda Rondetafelgesprekken 

14 november 

2022; 

De voorzitter 

verduidelijkt 

de 

agenda. 

Cluster 1 

- 

Vaststellen 

bestemmingsplan Streekweg 

104-106 

Hoogkarspel 

- 

Vaststellen 

Programma 

van Eisen 

aanbesteding 

accountantsdiensten SED 

- 

Vaststellen 

Najaarsnota 

2022 

Cluster 2 

- 

Geen 

programma. 

Met de 

RTG-agenda 

wordt 

ingestemd. 

Opgemerkt 

wordt 

nog 

dat 

overeenkomstig 

de 

Termijnagenda 

een tweetal extra 

raadsvoorstellen beschikbaar zouden moeten 

zijn 

voor november 

(bestemmingsplan 

De 

Buurt 116 en 

Rapport woningbouw 

van de RKC 

SED). 

De voorzitter 

verduidelijkt 

dat 

bestemmingsplanprocedures 

als 

gevolg 

van 

bijvoorbeeld 

inspraakprocedures 

of 

overleg 

met initiatiefnemers kunnen leiden tot 

enige vertraging. 

Naar 

verwachting volgt 

het voorstel m.b.t. De Buurt 116 in december a.s. 

Voor wat betreft het 

RKC-rapport 

deelt de 

griffier 

mee dat de 

vertraging 

te maken heeft 

gehad 

met een late 

bestuurlijke 

reactie van Enkhuizen en de ziekte van de voorzitter van de 

RKC SED. Ook deze 
rapportage 

wordt zeer binnenkort verwacht. 

Vervolgens ontspint 

zich een discussie over het vaststellen van de 

RTG-agenda 

en daarmee 

de 

agendapunten 

voor de 

raadsvergadering. geeft 

aan vaak 

op 

basis van 

summiere informatie 

(concept-RTG-agenda 

en 

toelichting voorzitter) 

een besluit 
te moeten 

nemen of iets wel of niet 

op 

de 

(RTG-)agenda 

moet komen. 

Hij wijst 

in dit verband 

op 

de 

voorstellen m.b.t. het 

Pannaveldje 

Padlandschool en het MFA Schellinkhout. Wellicht had 

het 

presidium 

dan eerder besloten dit niet 
te 

agenderen, 

omdat deze 

nog 

niet 

rijp 

waren voor 

behandeling 

in RTG en raad. 

De voorzitter 
waagt 

dit te 

betwijfelen. 

Het 

college brengt 

niet zo maar een raadsvoorstel in 

behandeling. 

Bovendien kun 

je je afvragen 

welke rol het 

presidium 

heeft 

bij 

deze 

toetsing. 

Volgens 

hem is 

sprake 

van een 

marginale toetsing 

en vindt 

geen volledige inhoudelijke 

(politieke) toetsing plaats. 

Dat laatste is voorbehouden aan de 

gemeenteraad. 

Bovendien 

wijst 

de bestaande 

praktijk 

uit dat 
98% 

van de 

voorgestelde 

raadsvoorstellen 

zonder 

problemen geagendeerd 

kunnen worden. 

Hij 

deelt mee dat het misschien 

verstandig 

is over de rol van het 

presidium 

in een later 

stadium 

nog 

eens 
met 

elkaar van 

gedachten 
te 

wisselen. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)



Ook het fungeren van een agendacommissie , zoals wel in andere gemeenten gebruikelijk is , 

brengt hierin geen verandering. En deze werkwijze (van een agendacommissie) brengt weer 

nadelen met zich mee qua planning en capaciteit van griffie en organisatie. 

De voorzitter zegt toe in het vervolg bij de conceptagenda voor de RTG zo mogelijk wat meer 

inhoudelijke toelichting te geven en daarbij ook de eventuele afwijkingen van de 

Termijnagenda nader aan te geven. 

Vooralsnog stemt het presidium hiermee in , waarbij nadrukkelijk de opmerking wordt 

gemaakt dat het presidium ervoor moet waken om met de (concept)agenda politiek te 

bedrijven. 

5. Rondvraag; 

Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 

Aldus vastgesteld in de vergadering van het Presidium van 28 november 2022. 

De griffier , De voorzitter , 

J. N. M. Commandeur M. Pijl 

3 



Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 
achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld
correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

 J  Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van 
de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


